
ورزشی14
پنجشنبه  26 مرداد 1402  شماره 8258

نکونام: بازیکن جدیدی نمی توانیم اضافه کنیم

وظیفه ام است برای استقلال بجنگم
جواد نکونام دیروز در نشست خبری پیش از دیدار استقلال مقابل ملوان 
چنین صحبت کرد:» با فوتبال زندگی کرده ام و فریب نتیجه بازی با نفت آبادان 
را نمی خورم. ملوان هم تیم خوبی است. با وجود اینکه بازی اول شان را باختند 
اما واقعاً تیم خوب و سختکوشی هستند. امیدوارم بازیکنانم با تمرکز کامل و 
تمام تلاش خود بازی را خوب شروع کرده و خوب هم ادامه بدهند.« او درمورد 
انتشار لیست نفرات مدنظرش برای حضور در استقلال، توضیح داد:» آن لیستی 
بود که من به حجت کریمی دادم و از او تشکر می کنم که تا روزی که در استقلال 
بود، برای این باشگاه بزرگ زحمت کشید و کارش را انجام داد. من دوست 
نداشتم در این برهه تنها بمانم. باز هم خدا را شکر دو بازیکن را جذب کردیم اما 
مشکلاتی که کنار هم بوده، باعث شد بازیکن نگیریم.« سرمربی استقلال یادآور 
شد: »هیچ مشکل شخصی با هیچ کس ندارم. برای منافع تیم، باشگاه بزرگ 
استقلال و هواداران وظیفه ام است دعوا کنم و می جنگم تا بهترین امکانات، 
بهترین زمین و بهترین لباس را داشته باشیم. در آخرین جلسه تصمیم بر این 
شد تمام بازیکنان سال گذشته را نگه داریم و بازیکن جدیدی هم نگیریم. قرار 
شد نفراتی که قرارداد نبستند به تیم بازگردند و بازیکن جدیدی هم نمی توانیم به 
استقلال اضافه کنیم. همین تیم و بازیکنان برای من بهترین هستند. هم قسم 
شده ایم بهترین تلاش و انگیزه را در هر مسابقه داشته باشیم تا موفق شویم.« 
نکونام در پاسخ به این سؤال که هواداران استقلال امسال باید چه انتظاری از 
این تیم داشته باشند، گفت: »مدیریت باشگاه گفت حتی با عنوان چهاردهمی 
نیز پشت من است اما هوادار دوست دارد تیمش مدعی باشد. ما در بین این 
هواداران زندگی می کنیم و همه دوست دارند استقلال قوی باشد تا دست کم 
سربلند باشند، آن هم در این جنگ نابرابری که الان وجود دارد اما  تصمیم گیرنده 
و کسی که کار انجام می دهد، من نیستم و فقط می توانم خواسته هایم را 
بگویم. اگر استقلال مدعی قهرمانی باشد، حاصل تلاش و زحمت بازیکنان 
است و من هیچ نقشی در این مورد ندارم. اگر هم این اتفاق نیفتد، چیزی از 
ارزش هایشان کم نمی کند زیرا تمام تلاش شان را می کنند تا هر روز بهترین 

باشند.« سرمربی استقلال درباره اینکه آیا بازیکنی هلندی به 
نام رانگلو جانگا که در تست های پزشکی ایفمارک شرکت 

کرده مورد تأیید او است، توضیح داد: هفته قبل هم گفتم 
اگر بازیکن مورد تأیید من بوده و به تهران آمده باشد، 
قطعاً سر تمرین می آید. نمی دانم این بازیکن در تهران 

هست یا نیست، به تست ایفمارک رفته یا نرفته 
اما قطعاً سر تمرین نمی آید زیرا نمی توانیم 

بازیکن بگیریم. خودشان اعلام کرده اند 
نمی توانید بازیکن بگیرید. به همین دلیل 

بازیکن عراقی از استقلال جدا شد زیرا 
بودجه ای  وقتی  نیست.  پول  گفتند 
بازیکن  نمی توان  دیگر  ندارد،  وجود 

بازیکنان هم به  گرفت. جذب سایر 
شکل خودکار منتفی می شود. وی در 

مورد منتشر شدن خبر مصدومیت 
آرمین سهرابیان چنین واکنشی 
ست  ا لب  جا خیلی  «  : شت ا د
آمده است. در  بیرون  این خبر 
تیم هایی که کار کرده ام همیشه 

سعی داشتم اخبار و اطلاعات همیشه درون تیم 
باشد و مثل یک خانواده رفتار کنیم اما متأسفانه 

هر روز اخبار استقلال، همه جا هست و این موضوع 
برای من جای تعجب دارد. امیدوارم زود جلوی این 

کار گرفته شود زیرا به ضرر استقلال است. چندین 
سال است این تیم از چنین اتفاقی ضربه می خورد و 

من این را دوست ندارم. وقتی خبر مصدومیت بیرون 
می آید، همه می فهمند او بازی نمی کند. بیرون دادن خبر 

کار درستی نیست. اگر نیاز باشد خودم اینجا می نشینم و 
اعلام می کنم. امیدوارم دیگر این اتفاق در استقلال تکرار 

نشود تا مجبور نشوم علیه کسی صحبت کنم تا بگویند علیه 
ما صحبت کرد.«

بیک زاده هم مربی استقلال شد
هاشـــم بیک زاده مدافع اسبق استقلال، دیروز 
در اردوی ایـــن تیـــم حاضر شـــد تا بـــه صورت 
رسمی عضوی از کادرفنی استقلال باشد. این 
اتفـــاق درحالـــی رخ داده که مهدی هاشـــمی 
نســـب، چنـــد روز قبـــل بـــه کادرفنـــی آبی ها 
اضافه شـــد اما به دلیل مســـأله ســـقف بودجه، 
قـــرارداد او ثبت نشـــده و به همین خاطـــر، اجازه 
حضور روی نیمکت اســـتقلال را ندارد. در این شـــرایط 
دیروز خبر رســـید که او اردوی آبی پوشـــان را ترک کرده است. هاشمی نسب 
دیـــروز در ایـــن ارتباط گفت:» باشـــگاه تلاش می کند مشـــکل نشســـتن من 
روی نیمکـــت را حل کند و امیدوارم این مســـأله درســـت شـــود. درباره اینکه 
گفته می شـــود اردو را ترک کرده ام باید بگویم از آقـــای نکونام اجازه گرفته ام 

و  دوباره بـــه تیم در اردو اضافه خواهم شـــد.«

ج شد! سهرابیان از دسترس خار
آرمیـن سـهرابیان کـه در پنجـره نقـل و انتقالات 
بـه  اسـت،  بازگشـته  تیـم سـابقش  بـه  فعلـی 
دلیـل مصدومیـت در تمرینات، چنـد هفته ای 
از میادیـن بـه دور خواهـد بـود. ایـن در حالـی 
اسـت کـه او در دیـدار برابـر صنعـت نفـت زوج 
خـط دفاعی اسـتقلال با محمدحسـین مرادمند 
را تشـکیل داده بود، عملکرد خوبی در آن مسـابقه 
داشـت و یکـی از بهترین هـای میـدان بـود. ایـن بازیکن 
کـه حتـی امیـدوار بـود یک بـار دیگـر بـه اردوی تیـم ملـی دعـوت شـود، بـا 
بدشانسـی روبـه رو شـده و بـه دلیل مصدومیـت عضله دو قلوی پـا، مدتی را در 
دسـترس نکونـام نخواهـد بـود. بـا توجـه بـه غیبـت آرمیـن در بازی هـای هفته 
دوم تا چهارم برابر ملوان، سپاهان و استقلال خوزستان، احتمال می رود که 

ایمـان سـلیمی در کنـار  مرادمنـد در خـط دفاعـی بـه میـدان برونـد.

مهدی تارتار سرمربی ملوان در نشست 
 خبری پیش از بازی با استقلال گفت: 

»بازی برای هر دو تیم سخت است،  استقلال 
هم صدرنشین لیگ است و می خواهیم 

هوشمندانه مقابل این تیم بازی کنیم. 
طرح و برنامه خاصی برای این مسابقه 

داشته و تصمیم داریم اول گل نخوریم و 
بعد اگر بتوانیم برنده بازی شویم. فقط 

کاش هواداران دو تیم استقلال و ملوان در 
ورزشگاه حضور داشتند با حضور آنها فوتبال 

حال و هوای بهتری دارد و باعث بیشتر شدن 
جذابیت بازی می شود.«

تارتار: باید هوشمندانه مقابل 
استقلال بازی  کنیم

۷ مدال سوغات دراگون بوتی ها
ایران از رقابت های دراگون بوت قهرمانی جهان یک مدال 
طلا، دو نقره و چهار برنز گرفت. تیم های سکان تهران 
و توفان بندرانزلی در رده سنی بزرگسالان و تیم های 
شاماران کانو و سکان بوشهر در رده سنی آزاد و زیر ۲۴ 
سال شانزدهمین دوره رقابت های دراگون بوت قهرمانی 
جهان )IDBF( به میزبانی پاتایای تایلند شرکت کردند 
که سهم ایرانی ها بعداز 350 دور مسابقه هفت مدال؛ 
شامل یک مدال طلا، دو نقره و چهار برنز بود که بهترین 
نتیجه ایران در قهرمانی جهان IDBF محسوب می شد.

حدادی در جمع 6 بلاکر تاریخ جام جهانی
حامد حدادی ستاره ایرانی، ششمین بلاک کننده های 
ن  سیو ا ر فد  . ست ا ل  بسکتبا نی  جها م  جا یخ  ر تا
برترین  FIBA در گزارش معرفی  جهانی بسکتبال 
بلاک کننده های تاریخ جام جهانی اسم حامد حدادی، 
اسطوره ایرانی، هم در رتبه ششم به چشم می آید. حامد 
حدادی در ۱5 بازی جام جهانی برای بسکتبال ایران با ۲5 
بلاک اسمش را در لیست بهترین ها نوشته است. سایت 
FIBA درباره حدادی نوشته: »غولی از شرق، طبق 
خاطراتی که از او در دوران حضورش در NBA داریم، 
حامد ایرانی با مهارت زیادش در شوتزنی  و ریباندهای 
خیلی خوب، یک محافظ قابل اعتماد برای حلقه است.«

لشکرکشی ژاپن به ارومیه
تیم ملی والیبال ژاپن با لشکر ۱5 نفره برای رقابت های 
قهرمانی مردان آسیا به ارومیه رسید. تیم ملی ژاپن که 
لیگ ملت های ۲0۲3 را با سومی تمام کرده و سهمیه 
المپیک ۲0۲۴ پاریس را می خواهد، دیروز با ترکیب 
یوکی ایشیکاوا، یوجی نیشیدا، تایشی اونودرا، ماساهیرو 
سکیتا، کنتارو تاکاهاشی، توموهیرو اوگاوا، آکیهیرو 
یامااوچی، ماساتو کای، تاتسونوری اوتسوکا، ریو یاماموتو، 
اوبید لاری، شوما تومیتا، کنتو میااورا، ران تاکاهاشی و 
توموهیرو یاماموتو وارد ارومیه شد. ژاپنی های مدعی که 
برای تصاحب جام قهرمانی به ارومیه آمده اند، بدشان 
ایران بازی کنند. بیست و  نمی آید در فینال مقابل 
دومین دوره رقابت های والیبال قهرمانی مردان آسیا 
۲0۲3 با حضور ۱۸ تیم ۲۸ مرداد تا ۴ شهریور در ارومیه 

برگزار می شود.

حساب پرسپولیس باز هم بسته شد
باشگاه  حساب  چندمین بار  برای  اخیر  روزهای  در 
پرسپولیس بسته شد تا این باشگاه کماکان با مشکلاتی 
در این زمینه روبه رو شود. گفته می شود که بسته شدن 
حساب باشگاه پرسپولیس به دلیل بدهی مالیاتی این 
باشگاه است و در صورت رفع این بدهی، حساب باشگاه 

پرسپولیس باز خواهد شد. 

واکنش »داوری« به حواشی بسکتبال
به  نسبت  بسکتبال،  فدراسیون  رئیس  داوری،  جواد 
با  ایران  بازی بسکتبال دیروز  ایجاد شده در  حواشی 
اندونزی واکنش نشان داد. او می گوید:»تیم زنان ما کار 
ارزشمند و بزرگی انجام دادند و نباید اجازه دهیم این 
موفقیت با حواشی از بین برود و من هم اجازه نمی دهم 
ج از کشور حضور  افرادی که ضد ورزش هستند و خار
دارند، برای  بر هم زدن آرامش تیم تلاش می کنند. از 
دوستان داخل کشور هم می خواهیم وارد بازی افراد ضد 
نظام نشوند. بچه های ما هم قطعاً آگاه و هوشمند هستند 

و فردا می بینید که اتفاقات خوب و درستی می افتد.«

سرانجام دیسک حدادی  6۰متر را رد کرد
بالاخره، دیسک احسان حدادی نایب قهرمان المپیک 
لندن، 60 متر را رد کرد. رکورددار پرتاب دیسک آسیا و 
ایران که چند سالی است از روزهای اوجش فاصله 
گرفته تا حدی که اگر قبلاً با رؤیای پرتاب 70 متری روزها 
را به شب می رساند و شب ها را به روز، یکی ، دو سالی 
60 متر هم نمی رسید حتی  بود که دیسک هایش به 
در المپیک توکیو. او که داعیه پنجمین مدال طلای 
بازی های آسیایی را در هانگژو دارد، عصر سه شنبه 
در مجموعه آفتاب انقلاب رکورد گیری کرد. حدادی 
پرتاب هایش را با رکورد 60 متر و ۲9 سانتیمتر استارت 
زد و پرتاب پنجم او بهترین پرتابش بود با رکورد 60 متر 
و 3۴ سانتیمتر.  نایب قهرمان پرتاب دیسک المپیک 
لندن، یکبارهم دیسک را 59 متر انداخت و سه پرتابش 
هم خطا شد. هادی سپهرزاده، مدیر تیم های ملی 
فدراسیون دوومیدانی درباره رکورد گیری حدادی 
پرتاب   6 رسمی  رکوردگیری  در  حدادی  می گوید:» 
انجام داد که ثبت رکورد 60 متر و 3۴ سانتیمتر برای 
اولین مسابقه رکورد خوبی است. به هر حال او جزو 

ورزشکاران برتر دوومیدانی ایران است.«

ورزش ایران

 
تبدیل رؤیا به واقعیت از آن دست کارهایی 
است که از عهده تیم هایی مانند استقلال 
در فوتبال بر می آید. تیمی که اگرچه در 
شرایط دشواری قرار داشته اما در بیشتر 
فصل ها و بازی ها تا آخرین نفس پیش 
رفته و به نظر می رسد که این قصه در این 
فصل هم در حال تکرار است. آبی پوشان 
مسابقه  آخرین  در  حالی  در  پایتخت 
 ۱9:30 ساعت  از  برتر،  لیگ  دوم  هفته 
امروز، در ورزشگاه آزادی تهران، به مصاف 
ملوان می روند که هفته گذشته شروعی 
بسیار خوب در لیگ برتر داشتند و موفق 
شدند صنعت نفت را در آبادان با نتیجه 
حالی  در  این  بردارند.  پیش رو  از   0 -3
است که شاگردان جواد نکونام، پیش 
فصل پرحاشیه و پرتغییراتی را پشت سر 
که  نمی رسید  نظر  به  و  بودند  گذاشته 
آبی ها  اما  باشد  موفق  نتیجه گیری  در 
و  شدند  ظاهر  غیرمنتظره  میدان  در 
توانستند با اقتدار به سه امتیاز برسند. 
آنها حالا در اولین بازی خانگی شان باید 
با ملوان دیدار کنند؛ دیداری که البته به 
علت تعمیرات ورزشگاه آزادی، مانند بازی 
تماشاگر  بدون  پرسپولیس  قبل  هفته 
برگزار خواهد شد. اما قوهای سپید انزلی 
در شرایطی راهی تهران شده اند که آنها 
ت  تغییرا شته  گذ فصل  به  نسبت  هم 
زیادی داشته اند. ملوان که در این فصل 
با سرمربیگری مهدی تارتار وارد رقابت ها 
شده، شروع خوبی در لیگ بیست و سوم 
نداشت و در خانه بازی را با حساب ۲-۱ به 

به نظر  ذوب آهن واگذار کرد. حالا هم 
می رسد که ملوان کار سختی برابر استقلال 
داشته باشد. با این حال، هواداران این 
تیم امیدوارند که ملوانان زبل شوند و 
از تهران دست خالی برنگردند. نکته ای 
به  باید  که درخصوص ترکیب استقلال 
آن اشاره کرد این است که روزبه چشمی 
بازیکن باتجربه این تیم که در بازی قبل 
برای  منعی  دیدار  این  در  بود،  محروم 
حضور در استقلال ندارد و احتمالاً  در 

ترکیب این تیم قرار خواهد گرفت.
استقلال و ملوان تاکنون در 6۱ بازی در 
لیگ های تخت جمشید، قدس، آزادگان 
و برتر و همچنین در جام حذفی و جام 
شهدا )دوستانه( به مصاف هم رفته اند 

که ۲7 برد برای آبی پوشان و ۱0 برد برای 
قوهای سپید به دست آمده و ۲۴ بازی با 
تساوی به پایان رسیده است. در مجموع 
این دیدارها، ۱۴۱ گل زده شده که 9۲ گل 
سهم استقلال و ۴9 گل سهم ملوان بوده 
است. آنها در لیگ برتر 30 بازی داشته اند 
که حاصل آن ۱5 برد برای استقلال و 5 برد 
برای ملوان و ۱0 تساوی بوده است. آخرین 
بازی دو تیم، فصل گذشته و در مرحله 
یک هشتم نهایی جام حذفی بود که با 
نتیجه ۲-0 به سود آبی ها به پایان رسید. 
حالا استقلال به دنبال ادامه صدرنشینی 
در هفته دوم است و ملوان به فکر اولین 
برد یا دست کم اولین امتیاز خود در لیگ 

برتر است.

وعده غیرممکن رئیس فدراسیون برای تیم ملی سابر

یک دست شمشیر و یک دست هندوانه؟
برای اولین بار یک حمایت خاص از فوتبال بانوان شد

آزمون: دیدن جام جهانی به نفع ما بود

 
3۸ روز مانــده به افتتاح بازی های آســیایی 
هانگــژو، رئیــس فدراســیون شمشــیربازی، 
بــا اروپایی هــا را  وعــده اردوی مشــترک 
بــه  می دهــد، وعــده ای کــه غیرممکــن 
نظــر می رســد؛ آن هــم در روزهــای شــلوغ و 
حســاس برای شمشــیربازان خســته ســابر. 
علیرضــا پورســلمان رئیــس فدراســیون 
همیــن دو روز پیــش گفتــه: »در تــلاش 
هســتیم اردوی مشترکی با رومانی و روسیه 
داشــته باشــیم. امــا بچه ها خســته هســتند 

ــد.« ــتراحت دارن ــلاً اس و فع
لــی  عا د  ســتا کــه  بر  ســا ن  شــا ملی پو
بازی هــای  در  مدالــش  روی  مســابقات 
آســیایی هانگژو حســاب کــرده و حتی برای 
المپیــک ۲0۲۴ هــم جــزو بــرگ برنده هــای 
کاروان ایــران در پاریــس محســوب می شــود 
بــا پایان اســتراحت ۱5 روزه بعــد از قهرمانی 
ــی  ــردا در قهرمان ــروز و ف ــلان، ام ــان می جه
کشــور روی پیســت می رونــد، شــنبه ۲۸ 
ــرای 9  ــا ب ــد ت ــه اردو برمی گردن ــم ب ــرداد ه م
روز دوبــاره زیــر نظــر امیــن قربانــی تمرینات 
تکنیکــی را مــرور کننــد. آنهــا کــه امســال بــه 

قــول ســرمربی و حتــی کاپیتــان پاکدامــن، 
تیــم ملــی ایــران، ایــن روزهــا برخــلاف 
اروپایی هــا کــه دور از مســابقه اســتراحت 
می کننــد، به خاطــر فشــردگی اردوهــا و 
مســابقات زیــاد حــالا خســته اند، امــا کار 
برایشــان تمــام نشــده و بعــد از اردوی هفتــه 
دیگــر، اســتراحت فعــال دارنــد تــا ۱9 و ۲0 
شــهریور در مســابقه ســت لایت اصفهــان 
روی رقبــا شمشــیر بکشــند. ملی پوشــان 
 ۲5 از  روزه،   ۴ -3 اســتراحت  بــا  ســابر 
شــهریورماه بــه اردو برمی گردنــد و بــا دو روز 
تمریــن بــرای ماجرا جویــی جدیــد و دوئــل 
بــا آســیایی ها، در ســرزمین اژدهــا و شــهر 

هانگــژو پــرواز می کننــد.
 برنامــه فشــرده تیــم ملــی شمشــیربازی ســابر 
هیــچ فرصــت خالــی بــرای برگــزاری اردوی 

مشــترک بــا اروپایی هــا نگذاشــته اســت. 
ــل  ــترک قب ــد اردوی مش ــالا بای ــن از ح بنابرای
از بازی هــای آســیایی را هماهنــگ نشــده، 
کنســل شــده باید دانســت. البته پورســلمان 
ــا  ــم، ام ــم می گیری ــا تصمی ــد: »م ــم می گوی ه
ایــن اردوی مشــترک بــه شــرط صلاحدیــد 
ســرمربی تیــم هماهنــگ می شــود. نظــر کادر 
فنــی مهــم اســت اگــر ســرمربی بخواهــد مــا 
شــرایط را فراهــم می کنیــم، وگرنــه هیچ کاری 

انجــام نمی شــود.«
ــت  ــا یک دس ــه ب ــتند ک ــا می دانس قدیمی ه
نمی شــود دو هندوانه را برداشــت، بنابراین 
از حــالا بایــد اردوی تیــم ملــی شمشــیربازی 
ســابر بــا تیم هــای رومانــی و روســیه قبــل 
از بازی هــای آســیایی هانگــژو را منتفــی 

دانســت.

اردوی تیم ملی فوتبال زنان برای حضور 
در مرحله دوم انتخابی المپیک در انزلی 
به پایان رسید. مریم آزمون سرمربی تیم 
ملی فوتبال هم با توجه به شرایط اردویی 
این شهر از میزبانی انزلی ها قدردانی کرد 
و در این خصوص گفت: » اردو را با حضور 
به  بندرانزلی  ۱3 مرداد در  از  بازیکن   ۲5
مدت هشت روز برگزار کردیم. این اردو در 
شرایطی دور از کمپ تیم ملی برگزار شد 
که بازیکنان بعد از صعود از مرحله اول و با 
هماهنگی هایی که بین فدراسیون و بانک 
یک  بار  اولین  برای  گرفت،  صورت  شهر 
حمایت خاص از فوتبال بانوان را تجربه 
کردند. به نظرم اختصاص پاداش بعد از 
صعود و تدارک یک اردوی فوق العاده در 
انزلی باعث شد انگیزه های کادر و بازیکنان 
تقویت شود و این مسأله روی تمرینات و کار 

فنی ما هم بسیار تأثیر گذار بود.«
او همچنین با توجه به زمان باقی مانده از 
»کار  کرد:  صحبت  فنی  کادر  کار  فشردگی 
زمان  از  باید  و  داریم  پیش  در  فشرده اى 
باقیمانده به بهترین شکل استفاده کنیم. ما 

در مسابقات پیش رو با استرالیا، چین تایپه 
و فیلیپین هم گروه هستیم و در این اردو 
خواستیم در شرایط متفاوت تر از مرکز ملی 
فوتبال، بازیکنان حضور پیدا کنند. تمرینات 
آماده سازی را در دو نوبت صبح و بعدازظهر 
زیر نظر کادر فنی در قالب تمرینات تاکتیکی، 
همچنین  دادیم.  انجام  بدنسازی  و  آنالیز 
در جلسات بدنسازی تمرینات پیشگیری از 
آسیب را برگزار کردیم. خدا را شکر یکی از 
بهترین اردوها را به لحاظ فنی داشتیم ضمن 
اینکه دیدار دوستانه با تیم ملی روسیه که 
بسیار تیم خوب و قدرتمندی بود، باعث شد 
تیم ما یک محک خوب بخورد. باید شرایط 
تمرینات را در جهتی پیش ببریم که بتوانیم 
مقابل تیم های قوی، مدل بازی و ساختار 
شکل های  به  را  سریعمان  حمله  و  دفاعی 

مختلف تمرینی اجرا کنیم.«
سرمربی تیم ملی فوتبال بانوان همچنین 
یادآور شد: »در این اردو سعی در برطرف 
ایجاد هماهنگی  و  تیم  نقاط ضعف  کردن 
تاکتیکی در بین بازیکنان را داشتیم و آنها 
ملاحظه ای  قابل  پیشرفت  بدنی  لحاظ  به 
داشتند. در مجموع به سمتی می رویم که به 
آن شکل تیمی و آمادگی نسبی برای حضور 
در مرحله دوم برسیم. رقیبان ما در سطح 
بسیار بالایی فوتبال بازی می کنند و ان شاالله 
بتوانیم نماینده خوبی برای زنان فوتبالیست و 
مربی های عزیزمان باشیم. دیدن رقابت های 
جام جهانی و بازی های حریفان ما باعث شد 
بتوانیم تمرینات و برنامه های تیمی مان را 
به سمتی پیش ببریم که در رویارویی با این 

حریفان بازی بهتری ارائه بدهیم.«

گپ

پریسا غفاری
روزنامه نگار

استقلال امروز در آخرین بازی هفته دوم به مصاف ملوان می رود

پرواز با قوی سپید!
پیش بازی

حامد جیرودی
روزنامه نگار

سوژه

مهری رنجبر
روزنامه نگار

نیمار: به 
بهترین 

تیم آسیا 
پیوسته ام

پس از چندین روز گمانه زنی درباره آینده نیمار، مهاجم برزیلی تیم فوتبال پاری سن ژرمن سرانجام 
با یکی از نجومی ترین قراردادهای تاریخ فوتبال آسیا به ارزش 9۰ میلیون یورو به الهلال پیوست. 
قرارداد نیمار با تیم شهر ریاض دو ساله است و در هر فصل از آن 1۰۰ میلیون دلار حقوق می گیرد. او 
که شش سال پیش در یکی از جنجالی ترین جابه جایی های تاریخ فوتبال و با گران ترین قرارداد 
تاریخ به ارزش 222 میلیون یورو از بارسلونا به پاری سن ژرمن پیوست، گفت: »من اینجا در عربستان 
سعودی هستم. من دیگر یک الهلالی هستم. به اینجا آمده ام تا فصل جدیدی در تاریخ ورزشی 
لیگ حرفه  ای عربستان سعودی بنویسم. این لیگ پتانسیل و بازیکنان فوق العاده ای دارد. الهلال 
باشگاهی باعظمت و دارای هوادارانی عالی است. الهلال بهترین تیم آسیاست. آمدن به الهلال، 
این احساس را به من می دهد که در زمان مناسب، تصمیمی درست و انتخابی درست انجام داده ام. 
من عاشق بردن و گلزنی هستم و می خواهم در عربستان سعودی و الهلال این کارها را ادامه دهم.«

بونو هم به الهلال می رود
فابریزیو رومانو خبرنگار متخصص نقل و انتقالات فوتبال اعلام کرد باشگاه 
الهلال برای جذب یاسین بونو دروازه بان تیم ملی مراکش، با باشگاه سویا 
به توافق نهایی رسیده است. توافق بین طرفین صورت گرفته و تنها بندهای 
شخصی قرارداد یاسین بونو با الهلال باقی مانده است. انتظار می رود تا 
امروز انتقال دروازه بان تیم ملی مراکش قطعی شود. بونو طبق توافق بین 
طرفین با مبلغ 18 میلیون یورو راهی الهلال می شود. بونو یکی از گزینه های 
اصلی رئال مادرید برای جانشینی تیبو کورتوا بود ولی در نهایت سویا با رئال 

به توافق نرسید و در نهایت کپا جانشین کورتوا شد.

آرش رضاوند یکی از ستاره های استقلال مقابل صنعت نفت بود که گل اول این تیم را هم به ثمر رساند


